# 辦學宗旨

提供基督化全人教育,著重學生德、智、體、群、美和靈性六方面的培育;並幫助學 生了解自己之天賦與能力,以提升其個人素質,俾能發揮所長,服務社群,榮耀上帝。

#### **School Mission**

The mission of the school is to provide every student with an all-rounded Christian education, nurturing their ethical, intellectual, physical, social, aesthetic and spiritual development. We are committed to helping students not only to recognise their individual talents, but also to realise their full potentials, to better equip themselves to serve society and to glorify God.

## 辦學信念

### 基督精神 培育全人

- 聖士提反堂中學於一九六八年由香港聖公會聖士提反堂創立,本著基督 大愛的精神而辦學,致力為下一代提供全人教育,悉心培育學生在德、 智、體、群、美和靈性六方面的均衡發展。
- 本校校風純樸,尤其重視學生的品德修養,積極協助他們發掘自我潛 能、灌輸熱愛生命的人生觀,希望同學們從小培育出高尚品格,不但追 求學業卓越,更要學主榜樣,待人接物,熱誠有禮,愛人如己。
- 本校亦十分重視培育學生的公民意識,積極培養他們關心祖國、服務社 會、關顧社群的心志,以肩負作為未來社會棟樑的重任;更希望他們能 面向世界,進一步成為良好的世界公民。

### **School Vision**

- St. Stephen's Church College was founded in 1968 by the parish of Sheng Kung Hui St. Stephen's Church. We aim to provide young people with an all-round secondary education based on Christian principles and sound moral values.
- 2. The main concern of our school is to assist each and every student to discover his/ her individual talents and develop their potentials to the full. We seek to instil in our students a passion for life, a noble mind, high self-esteem, and a set of healthy values. Then, not only will our students excel in academic studies but will also follow the way of Christ by upholding the principles of integrity, discipline and selfless love.
- 3. We aim to foster in our students an awareness of their identity as global citizens, to respect and understand their motherland, to serve the community and to be fully responsible in their respective roles in society.